
        Protokół nr XXXIV/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 5 października 2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 17.00 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 14 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XXXIV Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  
Komisja wniosków: 
- Radny Damian Ryż,  
- Radny Roman Rusin.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu  z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 
sierpnia 2017 r.,  

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
4. Informacja z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów oraz planu finansowego 

Ośrodka Kultury za I półrocze 2017r. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy 
miejskiej Zawidów pochodzących z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na dofinansowanie przedsięwzięć służących 
ochronie powietrza, 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy 
miejskiej Zawidów.  

    6. Zapytania, wnioski i interpelacje.  
    7. Sprawy różne. 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
Wniosków nie złożono  
 
 

1. Przyjęcie protokołu  z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 28 
sierpnia 2017 r.,  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o wnoszenie uwag do protokołu z obrad XXXII 
sesji Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 2017 r.,  
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący A. Pilarski poddał pod głosowanie projekt 
protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 2017 r.   



Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. protokoły. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż dyżury są przez niego pełnione w pierwszą  
i ostatnia środę miesiąca, pozostałe dyżury pełni Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta 
Sontowska.   
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał pismo pana J. Nieckarza w sprawie wykonania 
drogi do posesji.  
 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zawidowa z działalności między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności burmistrza 29.08.17 – 04.10.08.17. 

1. 04.09.2017 r. – rozpoczęcie roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. Bolesława 
Chrobrego w Zawidowie.  

2. 16.09.2017 r. – Turniej Oldbojów na boisku miejskim.  

3. Wymiana instalacji elektrycznej w remizie strażackiej.  

4. Związek Gmin Ziemi Zgorzeleckiej – ustalono składki na rok 2018 oraz ogłoszono 
konkurs na prowadzenie schroniska.  

5. 24.09.2017 r. miał miejsce występ zespołu „Jarzębina” w Operze we Wrocławiu   na X 
Dolnośląskim Festiwalu Tradycji Ludowych, w którym wzięło udział 9 zespołów, 
przy czym na dolnym śląski działa ich 300.  

6. 25.09.2017 r. podpisano porozumienie w sprawie Południowo – Zachodniego Klastra 
Energii. 

 

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy Miejskiej Zawidów oraz planu finansowego 
Ośrodka Kultury za I półrocze 2017r. 

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż sprawozdania zostało omówione na 
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej i uwag  nie wniesiono.  
Przewodniczący Rady A. Pilarski odczytał uchwałę nr I/212/2017 z dnia 27.08.2017 r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Zawidowa informacji o przebiegu wykonania 
budżetu miasta Zawidowa za I półrocze 2017 r. 
Opinia jest pozytywna.  
 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy miejskiej 

Zawidów pochodzących z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie powietrza, 

 



Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż temat został omówiony na wspólnym 
powiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXIV/156/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 5 października 2017 r.  
w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy miejskiej 
Zawidów pochodzących z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie powietrza. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXIV/156/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy miejskiej 
Zawidów.  

 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poinformował, iż temat został omówiony na wspólnym 
powiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poprosił o stanowiska Komisji do 
projektu uchwały.  
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XXXIV/157/2017 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 5 października 2017 r.  
w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na obszarze gminy 
miejskiej Zawidów. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XXXIV/157/2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
                 6. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Drabko oznajmił, iż ostatnio miał miejsce pożar  
w mieście i był on dość poważny. 



Wiceprzewodniczący G. Drabko zwrócił uwagę, aby dokonać przeglądu hydrantów  
i odpowiednio je oznakować, aby były dobrze widoczne w nocy.  
Radny oznajmił, iż był świadkiem tego zdarzenia i straż pożarna miała problem ze 
znalezieniem hydrantów oraz ich uruchomieniem.  
Burmistrz Miasta Robert Łężny przekazał, iż Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych na 
bieżąco zajmuje się przeglądem hydrantów, lecz podejmie kroki, aby sprawdzić temat.  
   

7. Sprawy różne. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Sontowska zauważyła, iż znów się pojawił problem  
z wywozem odpadów, przy remizie strażackiej oraz koło cmentarza.  
Burmistrz Miasta R. Łężny wyjaśnił, iż Urząd jest na etapie zmiany regulaminu, który będzie 
określał inny sposób wywozu nieczystości, jak i ich segregacji.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
18.00 zamknął sesję. 
 
          Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


